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Osalesid: Endrik Raun, Sven Rannaväli, Kalvi Viidas, Pauli Saag, Ivar Pärn, Andres Kõiva. 

Külalistena: Tõnis Korts (EJS), Igor Homin, Jaak Volmer, Arles Taal. 

Koosolek toimus EJS-i majas ka interneti teel 

 

Päevakord: 

 

1. EJS koos EJSL arutasid teemat, kuidas Eesti laskesporti arendada ja juurdekasvu suurendada.  

Laskmine ja laskesport käib allakäiguteed. Kas oles võimalus koostöös EJS-iga inimesi 

laskmise juurde tuua? 

Arles Taal tegi ülevaate Kütiliini puudustest ja headest külgedest. Mõte oli hea ja jahimehed 

tulid asjaga aktiivselt kaasa. Probleemiks oli see, et pjedestaalile sattusid ühed ja samad 

laskurid ning seega kadus huvi tavajahimehel ära. 

Auhinnafond algselt hea, kuid hiljem oli sponsoreid vähe. 

Atraktiivsus,,,? 

Osalejaid oli ca. 200 jahimeest, 8 inimest meeskonnas. 

 

Jaak Volmer rääkis Tartus toimuvast kohalikust kütiliinist. 

Igor Homin rääkis oma mõtetest, kuidas jahimehi laskmise juurde tuua.  

Oluline on eelnev töö jahimehega instruktori juhendamisel.  

 

Viia kohustuslikus korras sisse kuulilaskmise õpe jahimeeste kursustel? 

 

2. Euroopa MV korraldamine 2024 

Ivar Pärn ülevaade FITASC presidendiga kohtumisest. 

Meelis Kruusmann ülevaade Pärnu tiirus toimuvast. 

Pärnu tiirul hetkel ei ole kindlat operaatorit. Oktoobris tehakse avalik konkurss operaatori 

leidmiseks. Kõik lepingud sõlmib EJSL Pärnu Jahimeeste Liiduga ja nende poolse vastutava 

inimesega.  

Pärnu JL peab esitlema toimivat korraldusmeeskonda hiljemalt aasta lõpuks. 


